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Încheiat azi 26.05.2023 cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei 

Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica și dna viceprimar Pintea Cecilia 

invitată. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar Pop Aurelian rezultă că sunt prezenți 

toți consilierii. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 

alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna iulie d-na consilier Chifor Angela. 

D-na preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea amplasării unui refugiu Salvamont în zona Secu;  

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2023; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii transportului lemnului de lucru destinat 

vânzării din platforma primară până în depozitul OS Strîmbu Băiuț; 

4. Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului domeniului public al comunei 

Băiuț; 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea zonelor și a taxei de rampă; 

6. Acordarea unui aviz de principiu privitor la concesionarea prin licitație publică a unei 

suprafețe de teren; 

7. Prezentarea unei solicitări de concesionare sau vânzare a unei suprafețe de teren; 

8. Prezentarea unei solicitări privitoare la vânzarea a 20 mc lemn rășinos; 

9. Diverse; 

   D-na primar propune completarea odrinii de zi cu un proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificărilor  tehnice realizate la Căminul cultural din Băiuț. Ordinea de completată 

zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi. 

Dl secretar prezintă proiectul de hotărâre. Spune că a fost depusă o solicitare din partea 

Serviciului Public Salvamont Maramureș prin care ni se cere aprobarea amplasării unui refugiu 

Salvamont cu suprafața de 12 mp în zona Secu. Construcția va fi realizată de Serviciul 

Salvamont, noi dăm doar acceptul pentru amplasarea ei. 

Se trece la vot și cu unanimitate este aprobată această hotărâre. 

Se continuă cu proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local. 

Dna viceprimar spune că este vorba doar de introducerea în bugetul local a sumelor 

necesare implementării proiectelor cu finanțare nerambursabilă. Dna contabil a prezentat în 

ședința de comisie care sunt aceste sume. 

Se trece la vot și cu unanimitate este aprobată această hotărâre. 



Se continuă cu discutarea proiectului de hotărâre privind aprobarea valorii 

transportului lemnului de lucru destinat vânzării din platforma primară până în depozitul OS 

Strîmbu Băiuț. 

S-a primit din partea OS Strîmbu Băiuț o adresă prin care ni se comunică acceptul 

Direcției Silvice Maramureș privitor la reducerea valorii transportului lemnului de lucru de la 

55 de lei/mc la 30 de lei/mc, la fel ca anul trecut. 

Se trece la vot și cu 2 abțineri, dnii consilieri locali Prohaska și Pop T și 9 voturi pentru 

este aprobată această hotărâre. 

Se trece la punctul următor, proiectul de hotărâre privind actualizarea inventarului 

domeniului public al comunei Băiuț. 

Dl secretar prezintă acest proiect de hotărâre.  

Spune că se completează inventarul domeniului public cu suprafața de teren de 1076 

mp din zona Breiner, teren pe care va fi amplasată Stația de tratare a apei potabile din Băiuț. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 

Se trece la discutarea proiectului de hotărâre privind stabilirea zonelor și a taxei de 

rampă. 

Dl consilier local Tudovan propune suma de 800 lei pentru o rampă de 5 ari. Dl 

consilier local Butuza propune suma de 750 de lei. 

Dl consilier local Pop C spune că aceasta depinde de durata autorizării , una e să scoți 

60 mc în 2 săptămâni și altceva să lucrezi câteva luni. 

Dna primar crede că ar trebui să se ia o garanție că se va aduce terenul la starea inițială. 

Dl consilier local Tudovan crede că garanția ar trebui să fie mai mare pentru că dacă 

se iau câteva sute de lei nu merită ca firma să curețe terenul. 

Se cade de acord cu suma de 1,60 lei/mp teren ocupat de rampă. Această taxă se 

stabilește pentru durata din autorizația de exploatare. În caz de depășire a termenului din 

autorizație se va achita o taxă de 1,6 lei/mc pentru fiecare lună sau fracțiune de lună de depășire, 

până la predarea amplasamentului 

Se discută privitor la garanția ce va fi depusă. 

Dl secretar propune să fie stabilită aceeași sumă ca taxa, deci 1,6 lei/mp. 

Dna primar propune suma de 5000 de lei. 

Dl consilier local Butuza propune suma de 10.000 de lei. 

Se trece la vot și cu 9 voturi pentru este aprobată garanția de 10.000 de lei. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este adoptată această hotărâre. 

Se continuă cu prezentarea cererilor pentru avize de principiu. 

Se acordă avizul de principiu pentru solicitarea d-lui Buda G. și pentru concesionarea 

solicitată de SC ARMEDI DRINCAL SRL. 

Se ia în discuție solicitarea de vânzare a 20 mc lemn rășinos către Parohia Romano-

Catolică Băiuț pentru construirea unei capele mortuare. 

Dl consilier local Pop C propune ca acest lemn să fie acordat gratis. 

Dna consilier local Ciupei cere să se prezinte documente că are bani și începe lucrul 

pentru ca să nu se facă altceva cu acest lemn. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. Dna consilier 

local Ciupei votează pentru dar cu condiția ca să ne arate că are bani. 

Dl consilier local Hollo cere să nu se tot pună piedici pentru că este pentru toată 

comuna, dacă unul trage într-o parte iar alții în altă parte nu se face nimic. 

Dna primar spune că nu punem piedici, noi am dat 30.000 pentru  proiectare iar în 

2020 a pus încă 40.000 de lei pentru gardul de la biserică unde s-au făcut doar stâlpii și poarta. 

Dl consilier local Tudovan spune că nu trebuie să ne certăm ci să ajutăm. El va merge 

și va ajuta la vopsirea acoperișului și va merge și la cosit dacă este cazul. 



Se trece la prezentarea proiectului de hotărâre privind aprobarea modificărilor tehnice 

realizate la căminul cultural din Băiuț. 

Dl secretare spune că această hotărâre este solicitată de AFIR Satu Mare pentru 

aprobarea tranșei de plată. 

Dna primar spune că acesta este scopul căminelor culturale, de socializare a populației. 

Prezintă stadiul realizării căminelor culturale din Strîmbu și Poiană. 

La căminul din Strîmbu care este foarte frumos s-a produs o pagubă pentru că a plouat 

pe zidul bisericii și s-a umezit în interior, trebuie ajutați. 

Se trece la vot și cu unanimitate este aprobată această hotărâre. 

Este prezentată cererea d-lui Damian care a solicitat concesionarea unei suprafețe de 

teren în Strîmbu Băiuț unde vrea să construiască un grajd.  

Dna viceprimar spune că ar vrea să facă și o baracă unde să stea oamenii pe care-i 

angajează. 

Dl consilier local Hollo spune că acea zonă este prea în față, distruge aspectul comunei, 

ar trebui pusă mult mai în spate. Este și zonă inundabilă. 

Se trece la ultimul punct – diverse. 

Dna primar spune că se asfaltează în comună, lucrează drumurile județene pentru că 

este drumul lor. O porțiune a rămas neasfaltată pentru că se va reabilita și podul de la Leorda și 

o să asfalteze când se lucrează la pod. 

Am vrea să se asfalteze cât mai repede și drumul Poienii. 

De 1 iunie se va organiza Ziua copilului.  Noi vom plăti doar topoganele și un tir pentru 

scenă. Vom pune la dispoziție vestiarul și toaletele. 

Dl consilier Butuza crede că ar trebui strânși bani să se plătească cei ce stau la toalete. 

Ar trebui asfaltat și drumul către Stadion pentru că și acolo este circulație. 

Dl consilier local Pop C întreabă se s-a făcut cu reparațiile la buldoexcavator. 

Dna primar crede că ar trebui să se hotărască ce se va face cu utilajele. 

Dl consilier local Pop C crede că ar trebui luat încă un șofer pentru că dl Perșa nu se 

descurcă, degeaba iei utilaje de calitate dacă se distrug. 

Dl consilier local Butuza cere să fie vândute pentru că sunt vechi și să se ia unul nou 

sau cât mai nou. 

Dl consilier local Demeter întreabă decă se știe câți bani s-ar fi dat pentru lucrările care 

s-au făcut cu utilajele noastre. Pe Leorda nu s-a legat încă hidrantul. E mult mai bine să lucrezi 

cu utilajele tale decât să plătești pe altul. 

Dl consilier Butuza crede că nu se poate face mare lucru cu taful. 

Dl consilier local Demeter spune că la buldo dacă se va da jos motorul sigur nu va 

costa atât de mult cât s-a spus. 

Dl consilier local Pop C spune că apa a săpat sub zidul de sprijin de lângă vale în 

centrul satului, trebuie remediat urgent. 

Dna primar spune că trebuie lucrat și acolo și la podețul de pe ulița către d-na Resetac. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 
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